
PROTOKOLL NR:9 Verksamhetsåret 2018. 

Fört vid styrelsemöte med Häljarp/Saxtorp Byaförening, 2018-10-25, kl.18.30 i 

Tallstugan. 

 

Närvarande: Göran Wramfelt, Bodil Karlström, Bertil Karlström och Christian 

Jönsson 

  

Förhindrade: Rolf Malmsten, Sven-Olof Westman, Flemming Denne, Charli Ahl 

Ludvigsson 

 

  
§  1 Mötets öppnande 

Ordföranden öppnade mötet och hälsade de närvarande välkomna till 

dagens möte.  

 

§  2. Dagordningen 

Dagordningen har tidigare varit utskickad godkändes att arbeta efter. 

 

§ 3. Val av justerare 

Bodil Karlström valdes att tillsammans med ordföranden justera dagens 

protokoll. 

 

§  4. Föregående mötesprotokoll 

Protokollet är justerat och utdelat digitalt, godkändes och lades till 

handlingarna. 

 

§  5. Avgångna skrivelser 

Inga avgående skrivelser förelåg. 

 

§  6. Inkomna skrivelser 

Inga inkomna skrivelser förelåg. 

 

§  7. Rapporter 

a. Ordföranden  

Ordföranden har haft en träff med Torkild Strandberg angående 

farthinder i Häljarp. Göran blev hänvisad att ta kontakt med Bo 

Lundgren på Teknik o Service, som har hand om frågan. Vilket han 

kommer att göra. 

 

b. Kassören 

Kassörens redovisning som var utsänd tidigare godkändes och lades till 

handlingarna. Vi har idag cirka 40 000: - på kontot. 

 

c. Övrigt 

Bertil meddelade att han varit i kontakt med Jerry på ICA-Nära 

angående möjligheten att sätta upp föreningsanslag i butiken. Det finns 

en möjlig plats vid entrédörrarna, denna plats kanske även kan användas 

av övriga föreningar i Häljarp. 

 

§   8. Aktiviteter under 2018/2019. 

a) Häljarpsdagen 2019 

Punkten tas upp på nästa möte 

  



 b) Valborgsfirande 2019 

Punkten tas upp på nästa möte. 

 

§  9. Övriga frågor. 

Göran undrade om någon vet om det finns fungerande WiFi i 

Golfklubbens lokaler. Bertil undersöker detta. 
 

Kan vi använda föreningslokalen på Björkbackens förskola för våra 

möten? Göran undersöker detta med kommunen. 

 

Göran undrade hur läget är med boulebanorna vid Fiskestugan som 

Kommunen ska iordningsställas till PRO-föreningen. Christian 

undersöker detta. 

 

Christian meddelade att Kommunen har satt ut två bänkar vid utegymmet 

på slingan. 

  

§ 10. Nästa möte. 

Nästa möte bestämdes till den 28 november 18.30 i Tallstugan. 

   

§ 11. Avslutning 

 Då dagordningen var avklarad tackade Ordföranden och avslutade mötet. 

 

  

 

Vid protokollet 

 

 

Christian Jönsson  

   

 

Ordföranden    Justerare 

 

 

Göran Wramfelt   Bodil Karlström 
 


